


# Jewels International School of Kinshasa

From the Desk of Amina Munshi

November 2022

<p>Dear Parents,</p> <p>Thank you for making our Grandparents Week and Halloween this year a great success!</p>	<p>9. Help your child create "fact sheets" of key ideas and terms scattered randomly on a page. If he/she can recall details in random order, they're stored in their brain.</p> <p>10. A combination of memorization and concept comprehension will yield the longest lasting and most complete knowledge.</p>
<p>We appreciate that families are working hard to get children to school on time; however, there are still some children who are consistently tardy. Please leave a few minutes earlier to ensure that you are at school on time. Thank you!</p> <p>Teachers in the lower grades have been expressing their concerns because parents are not cooperating or respecting their policies. Parents, please do not interrupt the class while teaching is in progress. It is very distracting for all. Also, please do not try to "grab" a few minutes of a teacher's time before school. Teachers are ready and willing to meet with all of you, but you need to schedule an appointment ahead of time.</p>	<p>Our IB Coordinators are Mr. Sandip Munde and Ms. Sangeeta Choudhury.</p>
<p>We are constantly updating our website. You can view the monthly newsletter, school calendar, etc. on-line at <a href="http://www.jewelsschoolkinshasa.com">www.jewelsschoolkinshasa.com</a>.</p>	<p><b>Important Dates for the month of November</b></p> <p></p> <p>• 24<sup>th</sup> and 25<sup>th</sup> - NO SCHOOL-Thanksgiving holiday. We will be organizing a Thanksgiving drive for our community helpers. Stay tuned.</p>
<p>Please make sure you are checking your child's communication book and class WhatsApp groups on a daily basis. Any notes that are missing means that your child is intentionally removing them.</p>	<p><b>Reminder</b> We will not be able to meet parents without an appointment. Also, non-essential visitors are not allowed at JISK at this time.</p>
<p><b>Top 10 Study Strategies</b> <b>(Get Ready for Exams – Next month)</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Beat procrastination! Teach your child, by example, not to put off tasks.</li><li>2. Instead of denying your child privileges for not studying, offer him/her rewards or incentives for getting his/her schoolwork done.</li><li>3. Get organized! Ensure that your grade-schooler has separate sections in their notebook for notes, homework, and graded materials for each class.</li><li>4. Make sure your child is taking notes in class- not only for information, but because it will help him/her see how much time his/her teacher spends on a subject area.</li><li>5. After class or in the evenings, encourage your child to write a review of key ideas from each class.</li><li>6. Teach your child to be an active reader who outlines and annotates their textbooks. If your child is not allowed to write in their books, have them keep these notes in a special notebook.</li><li>7. Encourage your child to read through textbook sections before they're reviewed in class.</li><li>8. When studying for a test, suggest that your child arranges class and reading notes chronologically to ensure that their studying the appropriate material.</li></ol>	<p><b>Please follow us on #INSTAGRAM jewels-kin</b></p> <p><b>Reading Log Policy</b> JISK has a reading log policy from as early as KG. To truly understand the importance of reading and reading aloud as our children enter 'the distracted generation' please refer to the following website (Educator Jim Trelease) <a href="http://www.greatschools.org/gk/articles/read-aloud-to-children/">http://www.greatschools.org/gk/articles/read-aloud-to-children/</a> On the same website, you can find a list of books to read by grade.</p> <p><b>JISK Material</b> Please be advised that lost/damaged school material (even if they are copies) will be subject to a fine. Take care of school property.</p> <p><b>Uniforms</b> All children must be in uniforms purchased from school. Many children are wearing uniforms that have been stitched elsewhere. Also, a complete uniform includes <b>white socks and closed shoes. Leggings, inners and scarves should be white in color.</b> Any child not dressed in a JISK uniform will be sent home to change.</p> <p>If you need to pick up your child during school hours, please send <b>written permission</b> to your child's class teacher.</p> <p>Please ensure that you have a JISK ID Badge (\$5) for your child's safety and security.</p>

# Jewels International School of Kinshasa

Bulletin de la Direction

Mois de novembre 2022

<p>Chers Parents,</p> <p>Nous aimerions vous remercier pour les efforts que vous ne cessez de fournir de manière que les enfants arrivent à l'école à temps et participent au processus de l'instruction. Bien qu'il y ait encore quelques cas d'arrivées tardives, nous apprécions cependant, et à juste mesure, la bonne collaboration de la plupart d'entre vous.</p> <p>Les institutrices au niveau de la maternelle se plaignent encore du fait que certains parents ne tiennent pas compte de notre Règlement d'Ordre Intérieur. Il n'est pas bon d'interrompre un enseignant lorsque le processus d'exposition de la matière est en cours. Cela dérange la classe et distrait tous les élèves. Ainsi, nous souhaitons que vous preniez au préalable rendez-vous avec les enseignants avant de les rencontrer.</p>	<p>10. Lorsque la mémorisation et la compréhension sont combinées, l'assimilation est complète et les connaissances durent plus longtemps.</p>
<p>Notre site web est constamment mis à jour. Vous pouvez le consulter pour avoir certaines informations nécessaires sur JISK: <a href="http://www.jewelsschoolkinshasa.com">www.jewelsschoolkinshasa.com</a>.</p>	<p>Nos Coordonnateurs du Baccalauréat sont M. Sandip Munde et Mlle Sangeeta Choudhury.</p>
<p>Comme d'habitude, des notes ne cesseront d'être envoyées à la maison pour vous tenir informés sur l'évolution de notre programme. Nous vous demandons de vérifier régulièrement le cahier de communication de plus jeunes et/ou de poser la question aux plus âgés pour vous assurer chaque jour qu'il n'y a pas une correspondance scolaire.</p>	<p style="text-align: center;"><b><u>Dates Importantes pour ce mois</u></b></p> <p style="text-align: center;"><i>Happy</i>  <i>Thanksgiving</i></p> <p><b>Du 24 au 25: Congé de 'Thanksgiving' (Actions de Grâce).</b> Nous organiserons une collecte à cette occasion pour le secours communautaire. Merci pour votre intérêt à cela.</p>
<p style="text-align: center;"><b>Les 10 meilleures stratégies d'étude</b> <b><u>(Se préparer pour les examens du mois prochain)</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Eviter de renvoyer à demain ce que l'enfant peut faire aujourd'hui! Apprenez-lui à ne pas renoncer à ses tâches.</li><li>2. Au lieu seulement de réprimander l'enfant pour n'avoir pas étudié, veuillez aussi à le récompenser pour le travail bien accompli afin de l'inciter à mieux faire.</li><li>3. Aidez l'enfant à s'organiser! Veuillez-vous assurer que ses travaux sont ordonnés et qu'il utilise des sections distinctes pour les notes, les devoirs et les autres travaux, pour chaque branche.</li><li>4. Veuillez bien vous assurer que l'enfant ne prend pas de notes en classe seulement pour son information, mais que cela l'aide à comprendre l'importance que l'enseignant accorde à la matière.</li><li>5. Chaque soir, encouragez votre enfant à se faire une idée des notions apprises pendant la journée, pour chaque leçon.</li><li>6. Enseignez votre enfant à être un lecteur actif, capable de décrire et/ou commenter un article. S'il n'est pas autorisé à écrire dans un livre, demandez-lui de prendre les notes dans un cahier spécial.</li><li>7. Encouragez votre enfant à lire les manuels scolaires même avant qu'ils ne soient examinés en classe.</li><li>8. Lors de la préparation des interrogations, il est mieux indiqué d'organiser ses notes par ordre chronologique.</li><li>9. Vous pouvez aider l'enfant à établir des fiches de résumés et termes clés sur une matière. Si un enfant peut se rappeler l'ordre des événements, cela signifie qu'il a les notions dans la mémoire.</li></ol>	<p><b><u>Rappel</u></b> Nous ne serons pas en mesure de recevoir les parents sans rendez-vous. En outre, les visiteurs non essentiels ne seront pas autorisés à entrer dans l'enceinte de JISK.</p>
	<p><b>Veillez nous suivre sur #INSTAGRAM jewels-kin</b></p>
	<p><b><u>Principes de lecture</u></b> JISK renforce le principe de la lecture à partir de la Grande Section. Pour mieux comprendre l'importance de la lecture à haute voix pour notre progéniture, veuillez-vous référer au site de l'éducateur Jim Trelease: <a href="http://www.greatschools.org/gk/articles/read-aloud-to-children/">http://www.greatschools.org/gk/articles/read-aloud-to-children/</a> Sur ledit site, les manuels de lecture par niveaux sont aussi disponibles.</p>
	<p><b><u>Manuels/Matériels JISK</u></b> Nous vous prions de bien vouloir noter qu'un prix est requis pour tout manuel/matériel JISK endommagé. Veuillez bien prendre soin des propriétés de l'école.</p>
	<p><b><u>Uniformes</u></b> Tous les élèves de la Grande Section au Lycée doivent venir à l'école en uniforme acheté à JISK. Beaucoup d'élèves se sont présentés à l'école avec des tenues ressemblant à notre uniforme, mais qui ne le sont pas réellement. L'uniforme scolaire inclut des chaussettes blanches et des chaussures fermées. Les collants et foulards doivent être de couleur blanche. Il sera demandé à tout élève ne se conformant à cette règle de rentrer à la maison.</p>
	<p>Si vous avez besoin de récupérer votre enfant pendant les heures des cours, veuillez présenter une <b><u>autorisation écrite</u></b> au titulaire de la classe.</p>
	<p>Pour la sécurité de votre enfant, veuillez-vous procurer d'un Badge d'Identité JISK à 5\$.</p>